
BESTYRELSESMØDE: NR. 4 2023, GORM 

TID:  MANDAG DEN 4. SEPTEMBER KL. 19.00-22.00 

STED:  ABRAHAMSENS GÅRD  

 

DELTAGERE: OLE, BENTE, TOKE & PERNILLE 

REFERENT: PERNILLE 

AFBUD: STIG 

FORPLEJNING: Kage fra søndag       

 

DAGSORDEN 
 

REFERAT 

1. Nyt fra formanden 
 
- Godkendelse referat sidste møde/opfølgning 
- Klubaften 12/9 
- Noname aftale  
- Jubilæum 
- Uddannelsesplatformen (webinarer) 
 

Opfølgning sidste møde:  
Hjemmeside: (løbende proces). 
Præsentation af klubbens tøj (PB arbejder på 
det).  
Opdatering af områder (alle sender 
opdateringer til Ole, når de er lavet). 
 
Klubaften 12/9: Indbydelse: Toke laver og 
sender til PB, så den kan komme på 

Facebook/sendes ud. Tema: Quiz😊 
 
Noname: forlængelse aftale – evt. ny 
bestillingsrunde. PB går videre med det.  
 
Jubilæum: Bent har lavet et kæmpe arbejde 
ift. at invitere gæster til jubilæet. Tidligere 
bestyrelsesmedlemmer, skovejere, DOF, Elite 
Vejle osv. Alle med relationer til OK Gorm. 
Forplejning fra Sandvad. KK står for kontakten 
dertil.  
 
Uddannelsesplatformen: 

 
 



Toke, Anne Sofie eller PB deltager 11/9.  
Toke deltager 25/9.  
 

2. Nyt fra de forskellige udvalg 

(GERNE SKRIFTLIGT) 

 

   - Kasserer v/Ole 

   - Arrangementer og klubliv v/Bente  

   - Faciliteter v/Stig 

   - Træning v/Toke 

   

 - Nyt fra: 

          Klubhusudvalg 

          Skiudvalg 

          Jelling Musikfestival 

          Hærvejsløbet 

OMRÅDE TRÆNING: 
Rekruttering: 
-Naturens dag på Brandbjerg højskole blev 
aflyst grundet manglende opbakning fra ” 
Udstillere/aktører). Årsagen hertil skyldes at 
de fra Brandbjergs side var meget sent ude 
men invitationerne. Faktisk rykkede vi dem 
1,5 måned før de udsendte deres invitation, 
bare så vi var sikre på at komme med, da det 
skulle havde været vores store 
rekrutteringsarrangement i år. Ny dato er 8. 
september 2024. 
-Skole-Klub Projekt. 
Projektet afsluttes med et online webinar 
25/9, som ligger på DOF’S hjemmeside. På 
webinaret deltager Ninna Hoffmann, Horsens 
OK, OK Gorm og Holbæk OK. Desværre har 
projektet i OK Gorm ikke resulteret i nye 
medlemmer, men skolen og eleverne har 
været glade for lektionerne. Vi forventer at 
holde evaluering i rekruttering inden for de 
næste 14 dage. Herefter også en grundigere 
evaluering med skolen, vedr. næste års 
projekt, omfang, aldersgruppe osv. 
Til info har Horsens OK fået 1 nyt medlem via 
projektet denne gang.  /TSN 
 
Træning -Voksne: 
Træning B&U, stort fokus på de mindste da 
der efterhånden er kommet en gruppe på 8 
børn under 10 år. Samtidig skal vi ikke 
glemme den ”let- mellemsvære” gruppe, da 
der også her er ved at komme en fornuftig 
gruppe. Så måske er det tid til at vi skal 
arbejde med minnitræning og 
ungdomstræning. 
For de mindstes vedkommende ville det være 
interessant at købe adgang til 
Go4orientering, hvilket også kan anvendes i 
et rekrutterings perspektiv. 
Også her er der møde indenfor de næste 10 
dage, så vinterplanen kan komme på plads. 



Både i forhold til lørdagstræningsløb og 
natløb sammen med OK Snab. 
 
OMRÅDE: Faciliteter: Intet nyt (Afbud fra 
Stig).  
 
OMRÅDE: Arrangementer og klubliv: Nyt er 
med i nedenstående punkter.  
 
Intet nyt fra Klubhusudvalg, Ski, Hærvejsløbet 
og Musikfestivallen.  
 

3. Status arrangementer/aftaler efterår 2023/løb 
forår 2024 
 
Efterår 2023:  
- Naturens Dag Brandbjerg søndag – AFLYST 
- Klubmesterskab 
- Klubfest 17/11 
- Juleafslutning 12/12 
- Nytårsløb 31. december 
 
- Klubtur? Evt. næste efterår?  
 
2024: Status løb 
Vi har budt ind med to 2. div. match i 2024: 
Sprint i Jelling i efteråret.  
April: div. Match: 2. div. Gyttegård. 
OBS: Håber vi stadig er 1. div. Klub til vores møde 

på mandag       
 

Naturens dag: 2024: 8. september.  
 
Klubmesterskaber Dag: 
Løvfaldsløbet 1. oktober 2023.  
Klubmesterskaber nat: onsdagsløb Snab, 
aftales når planen er klar.  
 
Klubfest: 
Kollerup 17/11 – PB spørger pedellen.  
Bente: Mad 
Underholdning: Toke 
 
Juleafslutning: OK - aftales senere.  
 
Nytårsløb: OK – aftales senere.  
 
Klubtur 2024: I efterårsferien - PB spørger 
Claus.  
 
Status løb: 
Det bliver 1. divisionsmatcher vi byder ind 
med i 2014 (da vi er rykket i 2. div. Næste år).  
Vi ved endnu ikke om vi får løbene tildelt.  
 

4. Vintertræning 23/24 v/Toke 

 
- Status plan for natløb i samarbejde med Snab 
- Status plan for vintertræning på AG  
- Status Lørdags vinter-træningsløb  
 

Natløb med Snab (om onsdagen), 
vintertræningsløb (lørdag) - Toke er i gang – 
møder den kommende tid. 
  
Tirsdagstræning: 
Vintertræning starter 24/10 fra Abrahamsens 
gård med styrketræning, løb og enkelte 
øvelser fra Go4O. Det bliver et koncept der 
minder meget om sidste år. Dog ville det være 



rate med indkøb af kettlebells og enkelte 
sjippetov. -hertil mangler bestyrelsens 
godkendelse. 
 

5. Bestyrelsens sammensætning 2024 
 
På valg til GF 2024 er: 
- Formand: Pernille 
- Træning: Toke 
 
Hvordan er status ift. at besætte poster i 
underudvalg eller til konkrete opgaver i de 
forskellige områder?  
 

Pernille: genopstiller. 

Toke: genopstiller. 

 

Bente (Arrangementer og klubliv) mangler 

stadig hjælp til PR- og Kommunikation.  

Spørg evt. Svend Erik – om konkrete opgaver.  

(forår 2024).  

 

6. Klasser klubmesterskaber/pokaler og trøjer 
 
Dette punkt er taget fra sidste år – er vi som 
sådan kommet videre her?  
 
- Hvad gør vi med pokaler/trøjer osv. Når vi også 
har et sprint klubmesterskab.  
 
- Klasseinddeling: 
Hvordan gør vi med klasseinddeling fremadrettet 
til de forskellige klubmesterskaber?  
Burde vi lave samme klasseinddeling til alle 
klubmesterskaber?  
 
Referat fra mødet for 1 år siden: 
Bente tager klasseinddeling med til næste møde i 
arrangementsudvalget. Gerne samme 
klasseinddeling til alle klubmesterskaber. Ingen 
pokaler i år til sprintklubmesterskabet. Det er ok 
med fornyelsen, men da bestyrelsen ikke er helt 
enige om alle elementerne i forslaget, må emnet 
tages op igen senere. 
 

Vi beholder pokalerne til de forskellige 

klubmesterskaber.  

T-shirts kun til dags-klubmesterskabet.  

IKKE til nat og sprint.  

Tekst: Klubmester +årstal.  

 

Der skal bestilles nye pokaler til sprint samt 

evt. nye klasser i klubmesterskaber dag og nat 

– Toke står for det.  

 

I klubhuset hænges rammer op med billeder 

og navne på de seneste klubmestre. Udskiftes 

hvert år. Toke arbejder på det.  

 

Der laves mappe med alle klubmestre gennem 

tiden. Bent har skaffet alle data.  

 

 

7. Næste møde 
- Næste bestyrelsesmøde 
 

Næste møde onsdag den 11. oktober.  
 

8. Evt. 
 
 

Ansøgning Josefine vedr. testløb: 
Vi støtter med 80% af udgifterne til testløb på 
Sjælland. Pernille meddeler dette til Josefine 
og informerer Bent.  

 


